
                                  

 

 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i HBF den 22 oktober 2023 (möte nr 2),  
Fridhemsvägen, Laholm 
 
Närvarande: Peter Krug, Britt-Marie Warborn, Bobbo Jovic, 
Lennart Nordberg, Christer Grähs, Maria Ohlsson och Marie Ynner 
 
Frånvarande: Roger Wiklund 
 
§ 9. Mötet öppnades av ordförande Peter Krug. 
 
§ 10. Protokollet från det konstituerande styrelsemötet behandlades och lades  
till handlingarna.  

§ 11. Styrelsen gick igenom årsmötesprotokollet och de frågor som lyftes vid mötet. 

• Styrelsen kommer runt den 1 augusti 2024, att påminna om motioner inför årsmötet.  
 

• När det gäller ersättning för tävlingsledare, så har ingen ny information framkommit 
sedan frågan diskuterades vid årsmötet den 8 oktober.   

 

• Peter kommer att skicka en kopia av årsmötesprotokollet till förbundet för avslut av 
bridgeklubbarna Lövet och Veddige. 

 

• Styrelsen kommer att förbereda olika scenarier/upplägg utifrån hur många lag som 

anmäler sig till DM-lag kommande år.  

 

• Det är nu tre lag anmälda till Vi i 4:an. Britt-Marie berättade att Varberg jobbar vidare 

för att få in ett fjärde lag. 

Årsmötesprotokollet lades härefter till handlingarna. 

§ 12. Ekonomi 
Styrelsen gick igenom och godkände budgeten för 2023/2024. Lennart berättade att det 
endast skett någon mindre förändring i ekonomin sedan genomgången i samband med 
årsmötet.  
 
§ 13. Britt-Marie informerade om tävlingsverksamheten i distriktet.  
Peter Krug kommer att vara tävlingsledare vid DM mixed i Laholm den 25 november.   
 
Rapporteringen efter den inledande omgången av DM-lag har fungerat perfekt.  
Britt-Marie ska se över hur regelverket är formulerat kring sista speldag och eventuellt ska 
någon redigering göras. 
 
Upplägget av Hallandsserien diskuterades. Utskick har gjorts till lagkaptener och till 
ansvariga på klubbarna. Britt-Marie väntar på återkoppling från ytterligare några lag innan 
sammanställning och indelning kan göras. 
  



 
Det är endast tre klubbar som medverkar i årets Nygammalt. Vi är eniga om att vi måste 
arbeta för att fler klubbar medverkar fortsättningsvis, då tävlingsformen är mycket värdefull 
för bridgens framtid och utveckling. 
 
DM handicap 30 plus blev en framgång mycket tack vare att flera av klubbarna i distriktet 
anordnade kvalspel genom klubbmästerskap speciellt för dessa spelare. Upplägget togs 
emot mycket positivt och förhoppningen är att fler klubbar ska anordna 
kvaltävlingar/klubbmästerskap under kommande år. 
 
Britt-Marie planerar en utbildning, Tävlingsledare steg 1, på BK Allians i Halmstad  
den 13–14 januari 2024. 
 
§ 14. Kungsbacka Bridgesällskap har inkommit med en skrivelse med önskemål om att åter 
få tillhöra Hallands Bridgeförbund. Klubben har därefter kontaktat Göteborg och begärt 
utträde. Styrelsen fattade vid dagens möte beslut om att Kungsbacka kommer att ingå i 
Hallands Bridgeförbund från och med den 1 december 2023. 
 
§ 15. Övriga frågor 
Vi diskuterade vidare kring förslaget när det gäller att styrelsens medlemmar ska var 
kontaktpersoner till olika klubbar. Peter kommer att sammanställa en lista med lämplig 
uppdelning.  
 
§ 16. Nästa styrelsemöte är tisdagen den 5 december kl.15 på BK Allians i Halmstad.  

§ 17. Mötet avslutades och Peter tackade för allas deltagande på mötet.  

  

 

 

Marie Ynner    Peter Krug  

Sekreterare      Ordförande   

 

 

 


